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Og61nozaktadowy Samorzqdny Kalisz, dnia 27 patdzte'rltik 20 :1 IA " 2011 

Poniewaz do dnia dzisiejszego, zgodnie z posiadanymi przez nas informacjami, 
uzyskanymi na spotkaniach z przedstawicielami Zarzqd6w Sp6tek i Rad Nadzorczych, 
zar6wno KLA w Kaliszu; PKS w Kaliszu, jak i nowo powotanej sp6tki (uchwatq Nr 
VIII/93/2011 Rady Miejskiej Kalisza z dnia 20 kwietnia 2011 r.) Kaliskie 
Przedsi~biorstwo Transportowe sp. z 0.0., zarejestrowanego w KRS, nie mamy 
ostatecznej koncepcji zmian organizacyjnych w tych podmiotach, prosimy 0 

wyjasnienie podejmowanych przez Zarzqdy tych sp6tek, faktycznych czynnosci 
prawnych, zmierzajqcych naszym zdaniem do powstania niczym nieuzasadnionego 
konfliktu nie tylko mi~dzy zatogami tych sp6tek, ale i pasazer6w korzystajqcych z 
ustug (realnie z KLA i PKS w Kaliszu) . 
Nie wspominajqc juz 0 tamaniu nie tylko prawa pracy, ale i zasad wsp6tzycia 
spotecznego. 

To nie jest kolejna "fanaberia" Zwiqzk6w Zawodowych dziatajqcych 
przy KLA sp. z 0.0. w Kaliszu, ale wyraz troski 0 dalsze losy nie tylko cztonk6w 
zwiqzku, recz takze pozostatych cztonk6w zatogi, jak r6wniez troski 0 majqtek gminy 
b~dqcy posrednio wtasnosciq wszystkich mieszkanc6w miasta Kalisza. 

Co istotne, mamy r6wniez poparcie Zwiqzk6w dziatajqcych przy PKS w Kaliszu, 
bo te sprawy tez ich zywotnie dotyczq. Nie wiemy do dzisiaj na jakiej podstawie 
prawnej, pracownicy administracyjni KLA w Kaliszu oraz PKS Kalisz mogli zawrzec z 
KPT sp. z 0.0. przedwst~pnq umow~ 0 prac~. 

Nie potrzeba specjalistycznej wiedzy prawniczej w tym zakresie by stwierdzic, iz 
"taka" propozycja (za uprzednim rozwiqzaniem z "wtasnej woli" ?, przez pracownika 
umowy 0 prac~ z KLA czy PKS) jest niezgodna z prawem pracy. Dla przypomnienia 
taka "propozycja" narusza powotane przepisy kodeksu pracy tj . art. 8; art. 9 § 4; art. 
111 i 3aib

; art. 18; art. 183a
; art. 231i 2

. 

Poniewaz okazuje si~, ze nasze obawy, zgfaszane wielokrotnie do Pana 
Prezydenta i Rady Miejskiej, zaczynajq si~ powoli "sprawdzac", chcemy 
przypomniec, iz w dniu 30.06.2011 r. byty Przewodniczqcy Rady Nadzorczej KLA sp. 
z 0.0. w Kaliszu, a obecny Przewodniczqcy Rady Nadzorczej KPT sp. z 0.0. 

Niezalezny Zwiqzek Zawodowy 
Pracownik6w KLA; 

Komisja Zaktadowa 
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Pan Andrzej Rogowski otrzymat pismo wraz zatqczonym do niego odpisem wyroku 
Sqdu Najwyzszego z dnia 19 pazdziernika 2011 r. sygn. akt II PK 91/10, z 
uzasadnienia ktorego, wynika iz nowo powotany podmiot KPT w naszym przypadku 
nie jest nast~pCqrrawnym KLA sp. z 0 .0 . w Kaliszu, czy PKS sp. z 0.0. w Kaliszu 
zgodnie z art. 23 k.p., lecz jego kontynuacj§ w nowej formie organizacyjno - prawnej. 

Pan Andrzej Rogowski byt wieloletnim Przewodniczqcym Rady Nadzorczej KLA 
sp. z 0.0. w Kaliszu. 

Rada pod jego przewodnictwem kilkakrotnie zmieniata Zarzqdy w 
spotce, pod hastami m.in. optymalizacji kosztow, redukcji ilosci tzw. wozokilometrow, 
az w koricu zatogi itp. chcielibysmy przypomniec, iz "kapitalizm" sam z siebie si~ nie 
zmieniat, a zadania samorzqdu 
miasta w zakresie komunikacji miejskiej, nigdy nie byty samofinansujqce 
(w jakimkolwiek ustroju), bo muszq uwzgl~dniae zroznicowanie spoteczne co do 
dochodow i mozliwosci korzystania z wtasnych srodkow komunikacji przez 
danego mieszkarica. 

Nie chcemy sobie przywtaszczae jakichkolwiek zastug, w zakresie oszcz~dzania 
naktadow finansowych przeznaczanych na komunikacj~ miejskq, ale dla 
przypomnienia, z okazji przeksztatcenia si~ naszego przedsi~biorstwa z zaktadu 
budzetowego w spotk~ prawa handlowego prac~ stracito ponad 130 osob, 
zmienialismy kilkakrotnie zapisy Zaktadowego Uktadu Zbiorowego Pracy, ust~pujqC w 
kilku zapisach takich jak: likwidacja nag rod jubileuszowych - zawieszenie wzrostu 
dodatku stazowego,- rezygnacja z prowizji ze sprzedazy biletow przez kierowcow i 
wiele drobniejszych ust~pstw. 
Wszystko dla dobra firmy, ktorq mocno szanujemy. Przypomnimy takze Wtadzom 
miasta, ze juz jednq zajezdni~ autobusowq, budowanq ze srodkow wtasnych 
owczesnego MPK po przeksztatceniu w MZK nam odebrano. Czy nie dose juz tych 
wyrzeczeri . Jak widzimy dzisiaj, jednak nie. 

Jest to tylko "wtr~t", ale ciekawym jest rowniez zagadnienie, jak do tych zmian 
organizacyjnych ma si~ zawarta w dniu 8.11.2010 r. umowa nr UAl6IWKE/2010 0 

swiadczenie ustug w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
Nie chcemy szczegotowo si~ rozpisywac, co do naruszenia jej postanowien, przez 
nowy podmiot, bo jest tego sporo, ale dla refleksji podajemy takie stwierdzenie: 
"Biorqc pod uwag~ fakt, ze ustawa z dnia 16 grudnia 2010 r. 0 publicznym transporcie 
zbiorowym wprowadzita poj~cie podmiotu wewn~trznego, z ktorym organizator 
publicznego transportu zbiorowego (gmina) moze bezposrednio zawrzee umow~ 0 

swiadczenie tych ustug, a status takiej spotki posiadajq Kaliskie Linie Autobusowe Sp. 
z 0.0., przy rozwazaniu mozliwych do zastosowania dziatari za niezb~dne uznano 
utrzymanie statusu Kaliskich Linii Autobusowych Sp. z 0.0. jako podmiotu 
wewn~trznego" (vide fragment uzasadnienia do Uchwaty Nr VIII/93/2011 Rady 
Miejskiej Kalisza z dnia 20 kwietnia 2011 r.). 

Potwierdza to nasze obawy, co do braku "koordynacji" w zakresie zmian w 
publicznym transporcie zbiorowym miasta. 

Rowniez jako mieszkaricy miasta jestesmy utamkowymi wtascicielami majqtku 
gminy i chcemy w tym zakresie dziatac z korzysciq dla naszego miasta i jego 
mieszkaricow. 
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Opisane w pismie problemy, Sq podane przyktadowo, ale z tych powod6w 
uzasadniony jest nasz wniosek 0 spotkanie w obecnosci Wtadz Miasta, jako 
zarzqdzajqcych mieniem gminnym, ze zwiqzkami zawodowymi dziatajqcymi w 
sp6tkach "transportowych" miasta celem wyjasnienia naszych wqtpliwosci. 
Oczekujemy pilnego zaj~cia stanowiska oraz wyznaczenia terminu spotkania 
niezwtocznie. Takie rozmowy mogq powstrzymac eskalacj~ konfliktu i powstrzymanie 
interwencji czynnik6w zewn~trznych. 

Z powazaniem 

Otrzymuja: 
1) adresat na kancelari~, 


2) Przewodniczqcy Rady Miejskiej Grzegorz Marcin Sapinski, 

3) Wiceprezydent Miasta Kalisza Dariusz Grodzir'lski, 

4) Wiceprezydent Miasta Kalisza Daniel Sztandera, 

5) Zwiqzki Zawodowe dziatajqce przy PKS sp. z 0.0. w Kaliszu, 

6) a/a. 
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